

Datum 31-03-2015

Tijdstip 18.00

Locatie FR 0.01

Aanwezig Frank Bax, Lucas Bellens, Gerry Benaets, Michiel Binnard, Ruben Degeling, Dorien Eerdeken, Axel Faes, Michael Hayen, Marnick Hermans, Pieter Huybrechts, Matthijs Kaminski, Laurens Kempeneers, Jurn Krux, Hanne Loyens, Alain Robert, Marion Wittenberg

Verontschuldigd Marlies Aerts, Michiel Arnouts, Pieter-Jan Dirkx (Volmacht aan Ruben Degeling), Valéry Frederix, Nathalie Geraerts, Arne Nys (Volmacht aan Dorien Eerdeken), Eline Ordies (Volmacht aan Dorien Eerdeken), Tobias Proost (Volmacht aan Jurn Krux), Michelle van der Meer

Verslagner Dorien Eerdeken

Voorzitter Dorien Eerdeken

1 Goedkeuringen en opvolging

1.1 Goedkeuring en opvolging verslag 19-03-2015

Onder het punt rondvraag zouden enkele zaken moeten worden aangepast. Verder vraagt de AV om in het vervolg een opsplitsing te maken tussen Verontschuldigd en Afwezig.

Het e-mailadres cultuur@uhasselt.be is enkel bedoeld voor cultuur en niet voor activiteiten van verenigingen, ook al zijn deze cultuur. Verenigingen kunnen wel massamails laten versturen via het e-mailadres verenigingsleven@uhasselt.be.

Voor een eventuele groepsaankoop van verrekijkers voor studenten Biologie zijn te weinig geïnteresseerde studenten.

Het probleem dat de bankautomaat geen €20 briefjes meer geeft, werd aangehaald bij de Beheerder. Zij volgt dit verder op.

De dienst MAT is op de hoogte dat de handdoeken bij de wc's snel opgeraken en ze werken aan een plan hierrond.

De tussenschoten voor op de heren toiletten in Hasselt worden binnenkort geïnstalleerd.

Het verslag wordt, mits bovenstaande aanpassingen, goedgekeurd.

2 Terugkoppeling raden

2.1 Verenigingsraad

De subsidieverdeling voor de verenigingen werd goedgekeurd mits enkele kleine aanpassingen. Het verenigingsdocument zal volgend jaar ook worden aangepast. Verder kwam de opmerking dat veel verenigingslokalen geen ramen hebben, dit zorgt ervoor dat de lokalen moeilijk te verluchten zijn. Ook de verenigingen ervaren problemen met de gemeente Diepenbeek. Ze stellen dat de samenwerking niet ideaal is en ze zullen StuRa eerder op de hoogte stellen van problemen, zodat wij sneller kunnen anticiperen. Het verslag van de verenigingsraad is op te vragen bij de verenigingscoördinator en terug te vinden op e-com.

2.2 RvS

De Raad voor Studentenvoorzieningen is niet door kunnen gaan. De belangrijkste punten zullen elektronisch behandeld worden. De eetcommissie is wel doorgedaan. Het restaurant denkt na om een insectenburger aan te bieden. Verder is ook de zitlounge besteld. De studenten van de faculteit ARK vraagt of nog aan de bekertjes voor in het restaurant in gebouw E wordt gedacht. Frank geeft aan dat dit zou moeten gebeuren.

Frank vraagt dit na.

Daarnaast is een nieuwe automaat geïnstalleerd die verse producten en dergelijke meer aanbiedt. Deze automaat is echter gedeukt. Er zal een nieuwe worden geïnstalleerd en er zou ook een tweede bijkomen. Er wordt aangehaald dat de automaat momenteel geen PingPing functie heeft terwijl dit wel wenselijk is. Verder wordt er werk gemaakt van de Engelse vertaling en het aanduiden van het aantal calorieën en eventuele allergenen.

2.3 Faculteitsraad WET

De studentenvertegenwoordiger kon niet aanwezig zijn op de faculteitsraad en er werd nog geen verslag doorgemailed. De terugkoppeling wordt daardoor verschoven naar volgende AV.

2.4 Faculteitsraad ARK

Er werden geen relevante items voor StuRa aangehaald op de faculteitsraad.

Er wordt aangehaald dat voor IIW een extra faculteitsraad heeft plaatsgevonden, maar dat hier niets relevant voor StuRa werd opgemerkt.

3 Studentenraad

3.1 Bespreking resultaten enquête Interne evaluatie

De resultaten van de enquête over de interne evaluatie werden kort besproken. Hieruit blijkt dat e-com niet meer gewenst is als communicatieplatform en om documenten uit te wisselen. Google Drive wordt als alternatief opgeworpen. Hierin kan ook samen aan documenten worden gewerkt. Om ervoor te zorgen dat deze Drive overzichtelijk blijft, moet eerst een goede mappenstructuur worden uitgedacht.

3.2 Terugkoppeling StuRa AUHL

De Studentenraad van de AUHL gaat een debatavond organiseren. Het zal een debat zijn tussen rector Luc De Schepper, algemeen directeur Ben Lambrechts, voorzitter Willy Claes en een studentenpanel en zal doorgaan op 19 mei 's avonds. De exacte topics moeten nog worden uitgewerkt, maar het globale thema is 'Onderwijs'. De studentenraad AUHL is nog op zoek naar vrijwilligers, zowel om in het studentenpanel te zitten als te helpen om de avond zelf. Frank en Michael geven aan in het studentenpanel te willen zetelen en Jurn geeft aan te willen helpen op de avond.

Daarnaast werd gebrainstormd over de toekomst van de studenteraad AUHL. De idee kwam naar boven om de studenten die naar VVS gaan ook in de StuRa AUHL te laten zetelen. Zo kan deze StuRa VVS topics bespreken en kunnen de twee studentenraden (UHasselt en PXL) beter voorbereid naar de vergaderingen van VVS gaan. Dit zal niet officieel in het werkingsreglement worden ingewerkt, maar er zal wel voor worden geopperd op de functievergadering. Verder kwam naar boven om elkaar systematisch uit te nodigen op vergaderingen. Zo weet de ene studentenraad waar de andere mee bezig is en als er gemeenschappelijke thema's zijn, kunnen zij elkaars vergadering bijwonen om een betere samenwerking te verwezenlijken. Verder gaf de studentenraad PXL aan dat zij volgend jaar een Mobiliteitsweek hebben ingepland. Tijdens deze week worden studenten op de hoogte gebracht en aangespoord om meer het openbaar vervoer te nemen of te carpoolen. Ook wij als studentenraad kunnen er dan over nadenken om een dergelijk initiatief op te zetten.

4 Onderwijs

4.1 Uniformisering academische kalenders.

Na veel kritiek op de huidige nota (meer bepaald dat veel uitzonderingen niet werden opgenomen in het voorstel en dat het voor veel faculteiten moeilijk haalbaar is) werd op de BOWR beslist om het voorstel te reduceren tot een algemeen kader waarin gewerkt zal worden binnen het kwartiel- en semestersysteem. Hier zal dan een nieuw voorstel uit voortkomen vanuit DOW dat haalbaar is en inspeelt op de faculteiten. De eerder voorgestelde timing zal worden aangehouden.

4.2 Foutenmarge enquêtes.

De DOW bekijkt of de individuele opmerkingen sowieso kunnen worden doorgegeven aan het OMT, waardoor de factor van de opmerkingen geen rol meer speelt binnen de foutenmarge. Aldus wordt gevraagd of StuRa het een probleem vindt dat de foutenmarge op 50% gelegd zal worden, waar deze nu op 15% ligt. Er wordt opgemerkt dat een foutenmarge van 50% de resultaten erg verkeerd kan weergeven, nl. dit betekent dat er 50% kans is dat een antwoord fout is. Na stemming (twee onthoudingen, 13 tegenstemmen) blijkt dat StuRa er niet voor pleit om de foutenmarge op te krikken naar 50%. Wel zou kunnen gekeken worden om het op te krikken naar een ander percentage, maar 50% blijkt te hoog te zijn.

5 Student

5.1 Huisvesting

Op de AV van VVS aanstaande donderdag zal huisvesting aanbod komen. Concreet zullen de conceptnota en het standpunt in bijlage worden besproken. Ook zal er ruimte zijn voor bijkomende ideeën.

Als eerste werd de conceptnota besproken. Onderaan op pagina 17 wordt aangehaald dat de kosten van elektriciteit, gas, water en dergelijke verdeeld zouden kunnen worden onder de bewoners. Hierbij wordt opgemerkt dat dit geen goed idee is en dit niet zal werken. Dit zal enkel zorgen voor frustratie tussen de bewoners onderling. Daarnaast wordt opgemerkt dat de huurwaarborg op een geblokkeerde rekening storten een veel te omslachtige regeling is. Maar aan de andere kant zorgt dit er wel voor dat de huurwaarborg van de huurder blijft en er geen discussie kan ontstaan op het einde van het huurcontract. Daarnaast wordt een maatregel vermeld in de nota dat als de huurprijs hoger dan 20% is van de gemiddelde huurprijs, de huurder kan eisen om de huurprijs te laten zakken. Er wordt opgemerkt dat dit geen goed idee is en dat het de verantwoordelijkheid van de student is. Maar als de huurprijs echt exuberant blijkt, dan zou dit wel een wenselijke maatregel zijn ter bescherming van de huurder. Hoe dan ook zouden studenten geïnformeerd moeten worden over de gemiddelde huurprijs. Als laatste kwam de discussie of de huurprijs al dan niet moet afhangen van de index. Het positieve uit dit voorstel is dat de verhuurder moet kunnen verantwoorden waarom hij de huurprijs laat stijgen en dat hij dan dus niet meer zomaar een opslag kan doorvoeren.

Rond de nota van VVS waren ook enkele opmerkingen. Hierin worden enkele criteria opgeworpen om de kwaliteit van een kot te beoordelen. Eén van de voorgestelde criteria is de mogelijkheid om een fiets veilig op te bergen. Hier moet een gepast gewicht aan worden gegeven, want dit criteria is voor veel studenten niet zo belangrijk als de andere voorgestelde criteria. Verder wordt gesproken over righthuurprijzen op te stellen die berekend worden via een combinatie van enkele criteria. Bij het bepalen van deze huurprijzen moet zeker ook de gemeente in acht worden genomen: een kot in Diepenbeek zal immers goedkoper zijn dan een kot in hartje Leuven. Daarnaast wordt op het einde van de nota nog voorgesteld om studenten stemrecht te geven in de gemeente waar ze op kot zitten. Dit is een goed idee mits de student de keuze krijgt waar hij of zij gaat stemmen, in de thuisgemeente of de gemeente waar de student op kot zit.

6 Varia

6.1 Mededelingen

Naar jaarlijkse gewoonte wordt op het einde van het werkingsjaar een rectoraatsvergadering gehouden. Wegens een gebrek aan voldoende relevante punten, zal deze dit jaar niet doorgaan. Wel wordt er geopperd om vice-rector Onderwijs Jean-Michel Rigo uit te nodigen op de volgende AV om de problematiek rond de uniformisering van de academische kalenders te bespreken om zo als Studentenraad een lange termijn visie te weten te komen.

De ontwerpen van de banners zijn gemaakt door Niels Welkenhuyzen en werden reeds via Facebook ter beoordeling verspreid. De AV is het er over eens dat de groene kleur niet 'StuRa' is en oppert om te blijven bij de huisstijl. Aangezien het voor veel leden verwarrend is om twee kleuren te gebruiken, wordt besloten over te stappen naar een huisstijl met één kleur, namelijk blauw. Welke tint blauw, moet nog worden bepaald. Er zullen twee nieuwe ontwerpen gevraagd worden: één in lichter blauwe en één in het donkerblauwe van de huisstijl. Verder wordt gekozen voor het ontwerp met de rechte letters.

6.2 Rondvraag

Normaal zou elke student (een) rapport(en) gehad moeten hebben over de evaluaties van de opleidingsonderdelen. ARK geeft aan deze (nog) niet te hebben gehad.

Iedereen kijkt na of dit voor hem of haar zo is, en geeft dit door aan Eline als dit niet zo is.

Jurn geeft aan dat Eline en zichzelf een kritische zelfreflectie hebben geschreven, zoals gevraagd op de werkgroep rond de instellingsreview. Deze ging vooral over de integratie van de nieuwe opleidingen. Aan elke integrerende opleiding werd om input gevraagd. De nota is te vinden op e-com.

De verlagen van het OMT zouden te vinden moeten zijn op Blackboard. Als dit niet zo is, moet dit gemeld worden bij Eline.

ISAG heeft het Internationaal Platform aangesproken om volgend academiejaar een debat op te zetten. Hierbij werd ook gevraagd of dat StuRa misschien wil helpen. Dit kunnen wij nu niet beslissen en is voor het team van volgend academiejaar. Er wordt opgemerkt dat ESM hierbij ook kan worden betrokken.

StuRa staat niet vermeld in het informatieboekje dat wordt uitgedeeld op de infodagen.

Dorien mailt hiervoor naar Koen Santermans.